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Reakce na mail od PBD  Markušova 1634-1635 ze dne 16.10.2018 s přílohou : 
 
 
1) k bodu „Vaše kandidatura do představenstva BD“ 

1a) Byl jsem vyzván k přípravě protinávrhu úpravy Stanov „na 4 členy představenstva“ 
Pověřený specialista by měl vypracovávat korekci Stanov z počtu členů představenstva z 5 na 3. 

Protinávrh spočívá JEN v opravě stejných článků stanov z 5 na 4. Dále jsem navrhoval doplnit větu „při rovnosti 

hlasů je rozhodující hlas předsedy“, ale současné Stanovy tuto větu již obsahují – čl.36, odst. 14 

 
1b) K otázce mého zájmu pracovat v Představenstvu BD : 

Zájem trvá, jako důvody jsem po osobním jednání na PBD letos v září uváděl : 

a) aby se vyvrátil argument „nikdo nebyl ochoten v PBD pracovat“ a nekonečné důvody „proč to nešlo“ 
b) můj záměr je fungovat jen do založení SVJ cca 6-9 měsíců 
c) aby existovaly podmínky pro okamžité zahájení transformace BD na SVJ po záříjové ČS 

d) hrozí nebezpečí, že po snížení počtu členů představenstva bude transformace odkládána s odvoláním 
na množství úkolů a malý počet členů PBD 

e) nabízím svou práci v Představenstvu BD - BEZ NÁROKU NA ODMĚNU za předpokladu, že : 
- mým úkolem bude jen otázka „transformace BD na SVJ“ , budu „uhánět“ IKON, aby jím předložený 
harmonogram byl splněn, ze strany BD budou vytvořeny podmínky k vyřešení transformace na SVJ 
nejpozději do ČS 2019 

Jako vysvětlení : 

- pracuju doma, na úkolu jsem schopen začít pracovat okamžitě po ČS a podpisu smlouvy s IKONem, 
k dispozici jsem i v dopoledních hodinách 

- mám obavy, že po 5-7 letech odkladů transformace na SVJ s nejrůznějšími výmluvami, nebudou práce 
na transformaci omezenějším počtem členů PBD postupovat tempem, které nabízím a že harmonogram 
nabízený IKONem nebude dodržen 

- nasvědčují tomu i poslední měsíce: 09.07.2018 bylo do datové schránky doručeno vyrozumění PČR, což 
měl být důvod brzdící práce na transformaci na SVJ a za 2 měsíce do 09.09.2018 nebyla ani podepsána 
smlouva s IKONEM, což bylo v zápisu z poslední ČS z 20.06.2018 uloženo : 
„Jakmile bude doručeno vyjádření PČR do datové schránky BD, přistoupí PBD k naplnění usnesení ČS z 27 6.2017, 
tedy k uzavření příkazní smlouvy se společností IKON a započetí transformace BD na SVJ.“ 

- opakování výsledku hlasování 2014 a 2017 mě neděsí – přijít o „kšeft za 0 Kč není tragédie“, pak ať voliči 

i zvolení chápou, že mají „namazány schody“ a mnou přednesený styl a tempo práce by měli dodržet 
 

20.10.2018 po mailu od Představenstva BD : 

- členská schůze odsunuta ze září na listopad, v transformaci BD na SVJ pokrok není vidět 

- nechápu, v rozporu s čím je bod e) : „ke třem členům BD připojit čtvrtého pověřeného konkrétním úkolem 
bez nároku na odměnu“, větší problém vidím v ukončení praxe běžné do cca roku 2015  

„ve zveřejňovaném zápisu z jednání představenstva  - uvádět konkrétní úkoly pro konkrétní členy PBD“ 

- jako reakci na nesrozumitelný argument PBD připouštím i variantu : 

   „pokud bude prosazeno snížení počtu členů PBD z 5 na 3 a budu zvolen do PBD, pak za standardní 
odměnu“ 

 

 

 

V Praze       22. října 2018                                                                                   Ladislav Bělota 
 


